
Kaj menijo šišenski krajani o preoblikovanju KS

Manjše krajevne skupnosti - boljše delovanje
Ponedeljkovo dopoldne je bilo, ko sva s fo-

toreporterjem krenila na šišenske ulice, da po-
vprašava občane krajevnih skupnosti Zgornja
Šiška, Hinko Smrekar in tudi Medvod, kaj me-
nijo o preoblikovanju njihovih krajevnih skup-
nosti.

Morda to ni bil najbolj primeren čas za ta-
ko anketo, saj so bili tisti, ki se v delo kra-
jevnih skupnosti najbolj vključujejo, na svojih
delovnih mestih. Vendar pa sva naletela na
nekatere kar zgovorne sogovomike, ki jih živ-

Lado Jelen: »Naša krajevna skupnost šte-
vilčno sicer ni prevelika, mislim pa, da je pro-
storsko preobsežna. Čisto drugačne probleme
imajo na primer občani novih sosesk v Preski,
kakor občani na vaseh. Zato ena sama krajev-
na skupnost le težko prisluhne željara vseh in
težko razrešuje vse probleme. Tudi krajani ima-
jo premalo možnosti za sodelovanje. S preobli-
kovanjera krajevne skupnosti v manjše zaokro-
žene enote bo vsaka krajevna skupnost lažje
reševala svoje probleme, bolj poglobljeno in z
večjim sodelovanjera krajanov. Krajani se bodo
tudi bolje poznali med seboj, bolj se bodo lahko
vključili v odločanje, zato mislim, da je tako
preoblikovanje zelo dobro.«

ljenje in delo v sedanjih krajevnih skupnostih
in možnosti po preoblikovanju raočno zanimajo.
Nikakor pa tega ne bi mogla trditi za ženski
del prebivalstva, ki je vse prerad to problema-
tiko obešal na ramena moških. Kot da ne bi
rnogle tudi ženske dovolj tvorno sodelovati v
krajevni samoupravi...

V želji, da krajevne skupnosti zagotovijo
občanom čimveč možnosti za delovanje v kra-
jevni samoupravi, so se v teh treh šišenskih
KS odločili za preoblikovanje v več krajevnih

Desanka Mikič: »O preoblikovanju krajevne
skupnosti v dve sem izvedela iz občinskega gla-
sila. Mislim, da je taka odločitev zelo dobra,
saj je današnja krajevna skupnost preobreme-
njena, občani se premalo vključujemo v njeno
samoupravo in se tudi preraalo poznamo med
seboj. V manjšikrajevni skupnosti bomo imeli
vsekakor več možnosti odločanja o tistih prob-
lemih, ki tarejo manjšo sredino in se danes v
množici problemov velike krajevne skupnosti
kar izgubijo. Verjetno bodo v manjši krajevni
skupnosti lažje zaživele tudi različne aktivno-
sti, ki bodo povezale ljudi med seboj, da se
bomo bolje poznali in marsikaj lahko tudi sami
storili za okolje, v katerem živimo.«

skupnosti. Največ sprememb bo doživela kra-
jevna skupnost Medvode, ki se bo preoblikova-
la v pet krajevnih skupnosti, medtem ko se
bosta krajevni skupnosti Zgornja Šiška in Hin-
ko Smrekar preoblikovali v po dve krajevni
skupnosti. Občani se bodo o preoblikovanju
odločali na referendumu 20. aprila, zato nas je
zanimalo, koliko so seznanjeni z akcijo preobli-
kovanja in kaj menijo o njem.

Jože Kompare: »Vrsta problemov tare kra-
jane naše krajevne skupnosti. V tako veliki
krajevni skupnosti, kot je Zgornja Siška, se le
težko razrešuje prav vse. Nekateri krajani se
pritožujejo nad makadamskimi cestami, druge
moti prevelik promet po Derčevi ulici, da o
številnih komunalnih problemih ne govorimo.
Krajani se med seboj ne poznamo, le malo se
jih vključuje v delo krajevne samouprave, kar
je tudi razlog, da težko organiziramo večje ak-
cije. Mislim, da bomo v dveh krajevnih skup-
nostih lahko mnogo več naredili in izboljšali.
Ce omenim samo varstvo okolja, mislim, da se
bomo v manjših krajevnih skupnostih lažje
prav vsi vključili v akcijo za čisto in zdravo
okolje.«


